



銅獎 Bronze Award

公營機構及公用事業 Public Organizations and Utilities



香港賽馬會
The Hong Kong Jockey Club

香港賽馬會

The Hong Kong Jockey Club

香港賽馬會致力實踐環保，不僅制訂「馬會環保政策」，推動各種節能及減碳措施，增加廢物處理及回收量，更透過舉辦不同以環保為主題的活動，鼓勵員工身體力行，實踐綠色生活。

The Hong Kong Jockey Club is committed to leading environmental protection efforts in the community. Under the driving force of HKJC Environmental Policy, numerous initiatives targeting energy conservation, carbon reduction, waste management and recycling have been implemented. Club staff are also encouraged to "live green" by participating in different environmental programmes.



位於馬會總部大樓的綠化天台「綠之源」，不僅可以節省辦公大樓的用電量及碳排放，更為員工提供一個綠色的休憩和聚會地方。

"Our Green Place", a green roof atop the Headquarters building, helps the Club enhance its energy efficiency and reduce carbon emissions, while providing a pleasant gathering spot for Club staff.



「綠之源」的入口處鋪設了以舊玻璃樽作為原料的環保磚，以及由馬會釘甲匠回收的馬蹄鐵鑄造而成的藝術裝飾。

The entrance of the green roof is decorated with eco-bricks made from recycled glass bottles, and also artwork created from old horseshoes by Club farriers.



為減少碳排放，馬會率先改用以太陽能推動的高爾夫球車。
To reduce carbon emissions, the whole fleet of golf carts is now solar-powered.



由2009年3月開始，馬會引入全新設計的環保彩票，不僅可百分百回收再造，更以獲得森林管理委員會(FSC)認證的紙張印製。直至2010年12月，馬會已累計回收近三億八千萬張彩票，等同減少2178噸碳排放。

Since March 2009, new betting slips are 100 percent recyclable and made from sustainably sourced FSC paper. Up to December 2010, 380 million slips were recycled which is equivalent to 2,178 tonnes carbon reduction.